

消防隔热服 HR020601

产品名称	消防隔热服 HR020601
公司名称	杭州海润船舶设备有限公司
价格	680.00/个
规格参数	
公司地址	拱墅区三六零空间大厦2幢2106室
联系电话	13515716388 13962096448

产品详情

消防员隔热服

introduction of fireman ' s protective clothes

一、产品主要用途及适用范围

主要用于消防员装备中，保护消防员不受火焰的热辐射，并不受蒸汽的灼伤和烫伤。

适用于经培训的或专业的消防人员。

main purpose and application

to protect the fireman from the radiation of heat and scalding vapour.

applied to trained or professional firemen.

二、符合标准

《船舶与海上设施法定检验规则》1999,1974年国际海上人命安全公约2000修正案，《国际消防安全系统规则》，ga88 - 94标准。

standard

in accordance with 《regulation for the statutory surveys of ships and offshore installation》1999, 2000 amendment to solas 1974, 《international code for fire safety system》 and ga88-94 standard.

三、型号及技术参数

型号	抗热辐射性能	防水性能	配套装置
----	--------	------	------

type	heat radiation resistance	water proof	fitted items
zxc - i	<p>在10kw/m²辐射热源下，照射30秒后，其内表温度上升不大于25。</p> <p>under the heat radiation with 10kw/m², the increase of temperature on inner-surface not over 25 after irradiate 30 seconds.</p>	<p>耐静水压 4000mpa</p> <p>hydraulic pressure 4000mpa</p>	<p>复合铝箔阻燃织物隔热服一套（头套一顶、手套一付、脚套一付、上衣一件、裤子一条），头盔一只，消防靴一双。</p> <p>one suit of partition fire clothes made of flame-retarded coated with aluminum foil. (one head cover, one pair of gloves, one pair of feet cover, upper garment, a pair of trousers), one set of fire boots.</p>